
 

 

Formandens beretning 2020 

 

Vi har siden sidste medlemsmøde holdt 8 FU møder, hvoraf de 3 sidste har været 

via Messenger. Der er på trods af Corona frustrationer arbejdet målrettet på at få 

vores medlemmer tilbage i hallerne, så hurtigt som muligt 

Vi har i 2020 haft en fremgang i medlemstallet (Corona på trods) og er nu 213 

medlemmer. Det er et klart signal på, at vi har et stærkt fundament at bygge videre 

på når Corona er overstået. Det er dog uvist, om der kommer et frafald, når vi rigtig 

kommer tilbage igen. 

Der bliver stadig i samarbejde med DGI arbejdet på at gøre vores trænere og 

hjælpetrænere endnu bedre igennem trænerforløb hos DGI. 

 

Corona og de restriktioner der har været i den forbindelse, har på alle måder gjort 

2020 et vanskeligt år at drive en badmintonklub. 

En stor tak til forretningsudvalget for at finde løsninger på alle de udfordringer som 

I er blevet stillet over for. 

 


